
        Narvik, 18.9.10 

 

Protokoll – Styremøte  03/2010 

 

 

Sted:   Tysfjord, Kjøpsvik – Stig Eriksens sitt kontor 

Tid:  1100 – 1430 

Dato:  15.september 2010 

 

 

Tidsramme 

kl. 11.00   Styremøte 

kl. 12.00  Lunsj 

Befaring av anlegg; skoleanlegg og utfartsområder, gamme, 

gapahuk, båtutsett, skytebane, skianlegg. 

kl. 1430   Slutt  

 

 

Til stede  

Fred Åge Hol, Arild Olsen, Oddbjørn Dalsbø, Svein Berg, Einar Pettersen, Unn Kristin 

Laberg, og Anne-Margrethe Roll  

 

Fra FNF -observatør Erik Kimsaas,  

 

Ikke møtt: Esben Waage, Rune Edvardsen,  Randi Melgaard 

 

 

Saker 

 
 

Sak 17/10 Godkjenning av innkalling og saksliste 

   

Vedtak:  

Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak  18/10 

Godkjenning av referat fra Of-møte 02/10 

Referat dato. 08.06.2010 fra OF-møte 01.06.2010 Evenes hotell i Bogen i Ofoten 

 

    Vedtak: 

Referat fra OF-møte 02/10 godkjennes. 

 



Sak  19/10 

Referatsaker 

Forkortelser:  

OF: Ofoten friluftsråd 

OR: Ofoten Regionråd 

FL: Friluftsrådenes Landsforbund  

FNF: Forum for natur- og friluftsliv 

NFK: Nordland Fylkeskommune 

FM: Fylkesmannen i Nordland 

 
a) Status kartlegging  og verdisetting av friluftsområder. Info skjønnsmidler 

b) Folkemøte 15.9.10 om friluftsliv i Tysfjord kommune, Kjøpsvik 

c) Ansattesamling 2010, Haugesund 21. – 23.09.2010 OF  arrangerer ansattesamling 2013. 

d) Tilskudd fra FL: Håkvik og Kongsvik skole har mottatt tilskudd kr.40.000,- fra ”Den naturlige 

skolesekken”  

 

e) Tilskudd NFK, 09.04.10, tilsagn om midler til: 

-  Helsefremmende barnehager kr.250.000 

- Emmenesbarnehage  Aktivitets- utstyrs- og anleggsmidler 37.000.- 

- Grottetur kr.7.000,- 

Tilskudd Nk;  Sildvikmidler  

   Utstyrssentralen kr.25000,- 

   Kjøp av Naust kr.20000,- 

f) Arrangementer: 

- Grottetur med barnehager i Tjeldsund .  

- Ordførerens tur i Evenes ca 60 deltakere 17.08.2010 

- Ungdoms/fellestur Speider 30.07.2010 

- Tur til Svartvannet, Stetind Tysfjord kommune 

- Familietur til Melkedalen Ballangen Jeger og fiskeforening 

 

g) Samarbeid om friluftsråd; Ofoten og Sør Troms. Vedtak fra Sør Troms regionråd lagt ved.  

Utkast utarbeidet, oversendes til Ofoten Regionråd 

h) Innkommet post 

 

 

 Vedtak: 

Referatsakene tas til etterretning. 

 

 
 

Sak 20/10 

Zodiak gummibåt, 40 hk mæriner motor. Båthenger 

På Ofoten friluftsråd utstyrsliste har Zodiak gummibåt med motor vært ført på listen som ble 

utarbeidet våren 2008. Og i arkivet til OF ligger vognkort til båthenger hvor Of  står som eier. 

Når vi tømte lageret på Ofoten Museum bad jeg om at båtene kunne få stå lagret i lageret til  

OM inntil videre. Jeg var på denne tiden ikke fast tilsatt i friluftsrådet. Fast tilsatt ble jeg 

1.2.2010 . 

 

I  juni, ringte jeg  OM og Trond Blomlie og sa at jeg ble å hente båten, Zodaken for 

repprasjon. Det gikk noen dager uten at jeg fikk gjort noe med dette. Og da jeg på ny tok 

kontakt fikk jeg melding om at Zodiaken med motor og henger var gitt til OM. 

 



Vedlagt følger meil og brev som er sent i saken: 

 

Brev fra OM 09.08 2010 

Meil fra Trond Blomlie 23.6.2010 

Brev OF 23.6.2010 

Meil fra Trond Blomlie 22.6.2010 

 

Zodiaken med motor og henger ble hentet av daglig leder juli  og står nå på OFs lager 

sammen med det øvrige utstyret vi har. Henger er repparet, Repprasjon av gummibåt gjenstår. 

Her må huller tettes. 

  

I anledning av at OM bad om at saken ble forelagt styret ble saken diskutert på styremøtet 

med følgende resultat. 

 

 Vedtak: 

 

a. Styret slår fast at OF er eier av båten og skal være i OF sin varetekt. 

b. Avtale om beredskapsbruk kan gjøres med Norsk Folkehjelp. Daglig leder gis 

fullmakt til å framforhandle denne. 

c. Norsk Folkehjelp kan få refundert dokumenterte utgifter i forbindelse med vedlikehold 

 

 

Sak 21.10 

Merking og skilting av utfartsområder 

Felles stil på skilt i Ofoten kommunene. 

 

I anledning av at Ofoten friluftsråd har mottatt invitasjon og deltatt på møte 9.9.10 vedrørende 

felles stil på skilt i det nære turområde har jeg valgt å ta dette opp som en styresak.  

Hvordan er situasjon i den enkelte kommune, er det interesse for at vi skal ha en felles 

skiltmal? Eller kanskje kommunene har vedtatt sin skilt plan.! 

 

”Her følger konklusjonene fra  møte 9.9: 
1) Skilt 
- Alle støtter ideen om felles skiltprofil.  
- Alle mener det ideelle ville vært en overordnet skiltplan, men at det er vanskelig å klare å 
realisere det ved å gå om et større prosjekt. Det har vært prøvd. 
- Holdbare, solide skilt er viktig. 
- Grunneierforhold må sjekkes og nødvendig tillatelse innhentes. 
- De bør være så rent informative som mulig (lite sponsor-preg). Bodø-skiltene er gode 
eksempler. Det finnes en mal for symbolbruk allerede som kan brukes. 
- Ansvarlig for ”drift og vedlikehold” må pekes ut i hvert enkelt tilfelle. 
- Det er behov for skilt på flere ”nivåer”. Fra ”områdeskilt” til veiviser-skilt (gå til høyre her…). 
 
Videre arbeid:  
Vi begynner med skiltet ”Porten til Tøttadalen”, der Narvik Skiklubb skal være ansvarlig 
”eier”. Torbjørn Sneve og Sverre Mogstad lager forslag. Dette sender vi rundt for 
kommentarer.  
 



Når vi er enige om det, og vi har produsert det, oppfordrer vi alle berørte til å gjøre det 
samme. Det gjelder i første omgang Narvik-fjellet og Framneslia + Ornesvika.” 
   
Ut i fra referatet fra møtet vil det i løpet av høsten komme forslag til skilting når det gjelder 
Tøttadalen. Når dette forslaget foreligger vil det bli sendt ut på høring. 
 

Ber om synspunkter på dette. 

Kunne dette være en sak som bør behandles av regionrådet.? 

 

Styret drøftet saken og ser de fordeler det vil være med en lik skilting og merking av 

utfartsområder og lignende. Styret ser positivt på en felles skiltmal og går inn for at det jobbes 

videre med dette. 

 

 

    Vedtak: 

Daglig leder får mandat til å jobbe videre med felles skiltprofil i Ofoten. 

Saken sendes Ofoten Regionråd til uttalelse og vurdering. 

  

 

Sak 22/10  Vandring  i Hamsund Rike 

 

Ofoten Friluftsråd har mottatt forespørsel fra Salten Friluftsråd vedrørende deltakelse  i 

prosjekt.” Etablering av vandringsløyper i Hamsuns rike ”. Prosjektet strekke seg inn i 

Tysfjord kommune.  

I informasjon som er mottatt er det kommunene som står som eiere. Friluftsrådene deltar i 

prosjektgruppe. Det er overordna mål knyttet til –reiseliv, - folkehelse, - trafikksikkerhet, - 

bolyst.  

Konkrete mål: Avklare en felles profil for skilting og merking av vandrinsløyper i Hamsuns 

rike. Det skal etableres 2 – 3 løyper i hver kommune hvert år i prosjektperioden 2011 – 2014. 

Utarbeide turkart for Hamsuns rike og en turistguide/turkort for vandring i region. For 

ytterligere informasjon vises det til utarbeidet plan. 

 

Vedtak:  

 

Styret ser positivt på henvendelsen og styremedlem Svein Berg  tar kontakt med ordfører i 

Tysfjord og diskuterer saken.  

Daglig leder får mandat til å innhente status i prosjektet, økonomiske og administrative 

konsekvenser. 

 

 

 

     Fred Åge Hol 

     styreleder 

         Anne-Margrethe Roll 

         daglig leder 

gjenpart: 

- Ofoten regionråd (e-postadr) 

- Friluftsrådenes Landsforbund (e-postadr) 


